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VOORWOORD

We naderen stilaan 2024 en dat is opnieuw een verkiezingsjaar. Tijdens 

de vorige verkiezingen van 2018 kreeg Open Bierbeek bijna 24% van 

de stemmen, waardoor we de 2de grootste partij werden in onze 

gemeente.

De voorbije legislatuur deed Open Bierbeek dan ook wat ze moest 

doen: constructief oppositie voeren. We hebben als partij echter de 

ambitie om daadwerkelijk te besturen. We engangeren ons dan ook 

met de huidige mandatarissen en bestuursploeg, aangevuld met 

enkele nieuwe gezichten,  om voluit de bestuurskaart te trekken 

voor de verkiezingen van 2024.

Maarten Van Schoonbeek, voorzitter Open Bierbeek
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TRAMPOLINEHAL 
OF SPORTCLUB IN DE KOU?

Open Bierbeek betreurt enorm dat een sportclub met 300 leden - en een geschiedenis die terug 

gaat tot 1970 - uit Bierbeek moet vertrekken omdat de nodige infrastructuur niet voorhanden 

is. De gesprekken voor een nieuwe trampolinehal lopen al jaren en we begrijpen dan ook de 

teleurstelling bij het bestuur en leden van Turn Around Bierbeek.

Bierbeek is een financieel gezonde gemeente. Als een gemeentebestuur decennialang 

plannen kan maken voor een trampolinehal naast CC De Borre, kan men niet op het 

allerlaatste moment, de haalbaarheid laten afhangen van gestegen grondstoffenprijzen. 

Bierbeek moet door deze zure appel bijten. Voor ons moet die belofte geconcretiseerd 

worden en niet - zoals ook al het geval in 2018 - over de verkiezingen worden ‘gehoffen’.

BISTRO DE BORRE LOST 
VERWACHTING NIET IN

Open Bierbeek is steeds een koele minnaar geweest van het 

bistroproject in De Borre, waar onze gemeente één van de drie 

aandeelhouders is. Het sociaal aspect juichen we toe maar Open Bierbeek 

vindt het geen kerntaak van een gemeentebestuur om te participeren in een 

bistro die willens nillens de concurentie aangaat met onze lokale horecazaken.

Om de continuiteit van het het project te verzekeren, wordt nu reeds een jaar na 

de opening een herstelplan voorgelegd. Dit impliceert een nieuwe en bijkomende 

kapitaalsinjectie van €25.000 vanuit onze gemeente, dit bovenop de €50.000 

startkapitaal die onze gemeente al investeerde. Open Bierbeek stemde in de 

gemeenteraad tegen deze bijkomende kapitaalinjectie.

SANDRA NOÉ WORDT
LIJSTTREKKER

EEN TERUGBLIK OP ONS 
MAÏSDOOLHOF 

De gemeenteraadsverkiezingen in 2024 komen stilaan dichterbij.  We zijn 

dan ook met de partij volop aan het werken aan het programma en de 

lijstvorming om met veel ambitie en goesting de verkiezingen in te gaan.  

We kondigen graag aan dat Sandra Noé de lijst van Open Bierbeek met 

veel enthousiasme zal trekken, samen met een gemotiveerd team van 

gevestigde waarden en aangevuld met gedreven nieuwkomers. 

OP DATE MET EEN ALPACA?

Op zondag 8 oktober kan je deelnemen aan onze 

Bierbeekse Alpacawandeling. We spreken af om stipt 14u 

aan de parking van de Delhaize in Lovenjoel en gaan dan 

een dik uurtje wandelen met de grootste cuties uit de 

dierenwereld! Achteraf is er nog de mogelijkheid om 

iets te drinken en nog wat na te genieten. Opgelet, deze 

activiteit is exclusief voor inwoners uit Bierbeek. 

Gelieve je wel even op voorhand in te schrijven via 

info@openbierbeek.be.

Disclaimer: Ongeacht eventuele verliefde gevoelens van weerszijde, kan de 

alpaca na de wandeling niet mee naar huis worden genomen en kan de 

organisatie niet aansprakelijk worden gesteld voor een gebroken hart.

Bedankt aan iedereen die aanwezig was en noteer volgend jaar 

alvast 31/8 en 1/9 voor onze volgende editie! Sfeerbeelden van de 

vorige editie vind je op onze website bij het nieuws.
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OPEN BIERBEEK
V.U.: Maarten Van Schoonbeek

Kerselaarlaan 9, 3360 Bierbeekwww.openbierbeek.be

EINDELIJK BIERBEEKS 
SKATEPARK

Al jarenlang bestaat er een sterke vraag naar de 

realisatie van een vast skatepark. Deze vraag werd 

concreet aangekaart door fractieleider Sandra Noé 

tijdens de gemeenteraadsvergadering van 4 april 

2019. De aanleg ervan werd op de gemeenteraad van 

21 september mee goedgekeurd door onze fractie.

ZELF EEN IDEE? DOE DAN MEE!
Contacteer één van onze mandatarissen of via info@openbierbeek.be.
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